
Geachte leden van de ledenraad,  

Helaas moet ik u mededelen dat ik ga stoppen als bestuurslid NPO. 

Het voelt een beetje als falen. Er is immers nog veel werk te doen waar de duivensport nu en in de 

toekomst behoefte aan heeft en van kan profiteren. Maar door veranderde privé omstandigheden 

heb ik toch besloten de knoop door te hakken en te stoppen. 

De redenen hiervoor liggen volledig in de privé sfeer: mijn beide ouders hebben kort na mijn 

aantreden als bestuurslid grote gezondheidsproblemen gekregen waar ze tot aan de dag van 

vandaag nog mee te maken hebben. Dit kost als eerste contactpersoon met de zorg veel extra werk 

en tijd.  

Daarnaast ga ik, geheel tegen mijn eigen verwachting in, verder in de politiek en dat vereist zeker de 

nodige tijd. Niet alleen op korte termijn maar ook voor de komende 4 jaar.  

De samenwerking binnen het huidige NPO bestuur heb ik als uitstekend ervaren. Evenals de 

professionaliteit  van de overige bestuursleden. Er zit een goede club mensen die de steun van de 

leden verdiend. 

Ik wil dan ook een oproep aan u doen om zo snel mogelijk de ontstane vacature op te vullen. 

Het zou voor de duivensport fantastisch zijn als u binnen uw afdeling nieuwe bestuursleden zou 

vinden. De duivensport verdient een goede vertegenwoordiging van alle afdelingen. 

Rest mij u te bedanken voor de prettige samenwerking, hoe beperkt die ook mocht zijn in deze 

Covid-19 periode, en wens u een mooie duivensport toekomst toe. 

Met vriendelijke groet, 

Peter Pennekamp 


